
 

REUNIÓ CONSELL MUNICIPAL D’ACCIÓ SOCIAL I *SALUT 

 

IDENTIFICACIÓ DE LA REUNIÓ 

A les 9.00 del 4 de novembre de 2022, se celebra en la Sala d'actes de l'Ajuntament 
d'Alzira una reunió del Consell Municipal d’Acció Social i Salut. 

En ella participen Marina Mir, regidora d'Igualtat, Polítiques Inclusives i Habitatge; 
Ricardo Belda, regidor i representant suplent de l'oposició en el Consell; Vanesa Pla, 
Cap de Servei de Serveis Socials i Innovació Social; Ana Iborra, Cap de Secció de 
Serveis Socials i Innovació Social; Rubén Albelda, Assessor Jurídic de Serveis Socials 
i Innovació Social; i representants de les entitats que participen en el Consell.  

 

ORDRE DEL DIA 

1. Presentar al nou equip directiu de l'àrea de Serveis Socials i Innovació Social 
i a les noves figures professionals que serviran d'enllaç entre el departament 
i les entitats socials. 
 

2. Comunicar a les entitats l'aprovació per part de la Junta de Govern Local de 
la resolució de la convocatòria de subvencions a entitats socials per a 
l'exercici 2022, així com resoldre quantes qüestions sorgisquen concernents 
a aquestes ajudes. 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 Assisteix APESORIAL amb el seu representant, Araceli, que no ha pogut anar 
acompanyada d'intèrpret/mediadora social per a adaptar la informació a llengua 
de signes, per la qual cosa sol·licita a la regidora Marina Mir que li trasllade la 
informació per escrit en aqueix moment per a saber què s'estava tractant en la 
reunió a manera de resum. 
 

 La regidora, Marina Mir, presenta al nou equip directiu i professionals de l'àrea 
de Serveis Socials i Innovació Social.  
 

 Se sol·licita a les entitats que faciliten telèfons i correus electrònics de contacte 
perquè alguns dels que té el personal de l'ajuntament estan desactualitzats. 
 

 La representant d’ASARI manifesta el seu descontentament per la falta de suport 
rebuda per part de l'equip tècnic del departament de l'Ajuntament durant el 
procés de sol·licitud de la subvenció. Tant la regidora responsable del ram com 
membres de l'equip tècnic expliquen els problemes que va haver-hi amb la 
sol·licitud de l'esmentada entitat i manifesten la seua predisposició a ajudar a les 
entitats en tot el que els resulte possible. 
 

 Es planteja la possibilitat de remetre factures proforma per a justificar 
l'abonament de la subvenció objecte de la reunió. El personal del departament 
de Serveis Socials manifesta que el consultarà amb el departament d'Intervenció 
Econòmica de l'Ajuntament i el comunicarà a les entitats. 



 

 
 S'acorda per unanimitat i assentiment que els representants del Consell 

Municipal d’Acció Social i Salut continuen sent els mateixos durant el que queda 
de legislatura, perquè tan sols queden per celebrar dues reunions i, en cas que 
així ho acorde el Consell, aquests es reemplaçaran després de la celebració 
d'eleccions municipals.  
 

 Es procedeix a la lectura de la relació de subvencions adjudicades a cada entitat 
per acord de la Junta de Govern Local, la qual serà publicada i de la qual seran 
informats les associacions en els pròxims dies.  
 

 S'informa les entitats que seran avisades de quan es publica la resolució de la 
convocatòria de subvencions, de manera que podran començar a remetre 
justificacions des d’eixe moment fins al 30 de novembre. 
 

 Enrique Ribera, representant de la Asociación de Pesnionsitas y Tercera Edad, 
El Júcar, lamenta la falta de suport durant la pandèmia, al mateix temps que 
agraeix la bona predisposició mostrada per la regidora i el personal del 
departament per a treballar de manera coordinada amb les entitats. 
 

 El representant de l'oposició en el Consell, Ricardo Belda, reclama major suport 
a les entitats i una atenció especial per a combatre la bretxa digital.  
 

 Ana Iborra, Cap de Secció, recorda que en dates pròximes se celebrarà la 
Setmana dels Persones Majors, al mateix temps que comunica que s'enviarà 
informació a les associacions perquè siguen sabedores de les activitats que es 
duran a terme.  
 

 La representant de DACMA sol·licita un contacte en el departament per a donar 
difusió a informació d'interés públic i que puga arribar a tantes persones com 
siga possible. El personal tècnic del departament comunica que se'ls facilitarà 
un correu electrònic a aquest efecte.  

 

Sense un altre particular, es dona per conclosa la sessió. 

 

A Alzira, a 4 de novembre de 2022 

 


